
Geacht bestuur van Stichting NiVo, 
 
De gemeenteraad heeft uw brief van 28 april 2020 ontvangen. De brief staat op de lijst ingekomen 
stukken voor de raad van 27 mei, zodat de raad er kennis van kan nemen. In uw brief reageert u op 
het besluit van de gemeenteraad van 22 april om een motie aan te nemen waarin het college wordt 
opgeroepen om geen medewerking te verlenen aan uw plan voor een standbeeld voor koning 
Lodewijk Napoleon in Voorthuizen. U vraagt een reactie van de raad op uw brief. 
 
Graag informeer ik u als volgt. De motie is besproken en door (een meerderheid van) de raad 
aanvaard in een openbare vergadering. De meningen van de verschillende leden, respectievelijk 
fracties, zijn derhalve bekend. Het is niet gebruikelijk dat de gemeenteraad als zodanig achteraf zich 
verantwoordt over een dergelijk genomen besluit. Wel kunnen individuele leden of fracties op uw 
brief reageren of uw brief agenderen. Indien de raad alsnog besluit uw brief uitdrukkelijk te 
bespreken, informeer ik u daarover. 
 
U vraagt zich ook af of het besluit wel rechtsgeldig is, omdat het genomen is in een ‘digitale 
vergadering’ waarbij u niet fysiek aanwezig kon zijn. Wat dat betreft verwijs ik u graag naar de 
Tijdelijke wet digitale beraadslaging en besluitvorming. De vergadering is in overeenstemming met 
deze wet gehouden. Dat u daarbij niet fysiek aanwezig kon zijn is uiteraard jammer, maar was 
onvermijdbaar door de keuze voor een digitale vergadering i.v.m. de coronacrisis; ook voor de 
raadsleden zelf gold dat zij niet fysiek aanwezig konden zijn. 
 
Ik hoop u hiermee naar behoren te hebben geïnformeerd en ben graag bereid tot verdere 
toelichting. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Mr. I. (Iede) Bakker, raadsgriffier gemeente Barneveld 
 
 
 


